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BRMG.0012.1.2017/KSiB 
 

PROTOKÓŁ NR 46–1/2017 
 
z posiedzenia Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się  
w dniu 9 stycznia 2017 roku, a rozpoczęło się o godz. 16.00, w Sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Na stan 5 (pięciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło (5) pięć osób, 
czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 
członków Komisji) i nr 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska  
 

Otworzył 46 posiedzenie Komisji, stwierdził quorum, a następnie powitał zebranych 
i poinformował, że porządek obrad został w terminie regulaminowym drogą 
elektroniczną wysłany do radnych - porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 

miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej w 
Gdańsku w 2017 roku – druk nr 948. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku – druk nr 955.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

3. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Gdańskiego 
Programu Promocji Zdrowia i Przeciwdziałania Chorobom Cywilizacyjnym na 
lata 2017-2020 – druk nr 949. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

4. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Gdańsku – druk nr 950. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

5. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku – druk nr 951. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

6. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 957. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska  
 

7. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 958.    
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska    
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8. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska skierowanych do Komisji 
po sporządzeniu porządku posiedzenia. 

9. Stan realizacji projektów Budżetu Obywatelskiego 2016 roku. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska: Dyrekcji Rozbudowy Miasta 
Gdańska, pan Maciej Kukla – Kierownik Referatu Komunikacji Społecznej w Wydziale 
Promocji, Informacji i Komunikacji Społecznej.   
 

10. Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za 2016 rok. 
11. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2017 rok. 
12. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
              
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 
 
Głosowanie:  
3 za – jednogłośnie 
 

PUNKT – 1 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
miesięcznej kwoty dotacji na działalność Centrum Integracji Społecznej w 
Gdańsku w 2017 roku – druk nr 948. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG-S.0006.396.2016). 
 

Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych przedstawiła projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 948. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Izabelę Chorzelską – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, Kierownik Referatu Usług Społecznych, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 3 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 948. (Opinia nr 46-1/223-
1/2017).  

PUNKT – 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
zadań, na które przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku – druk nr 955. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG-S.0006.403.2016). 
 

Pani Marlena Jasnoch – Zastępca Dyrektora ds. Usług Społecznych w Miejskim 
Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku przedstawiła projekt uchwały.   
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję i zapytał kiedy będzie całość 
kwot? 
 
Pani Marlena Jasnoch – Zastępca Dyrektora ds. Usług Społecznych w Miejskim 
Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
W lutym spodziewamy się przyjęcia ustawą ustawy budżetowej na rok 2017 i 
określenie limitów środków przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji i wtedy my w 
marcu najprawdopodobniej zgłosimy projekt już całościowy uchwały Rady Miasta. 
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Te środki, które tam wpływają zostają rozliczone z tymi?  
 
Pani Marlena Jasnoch – Zastępca Dyrektora ds. Usług Społecznych w Miejskim 
Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku 
Tak. W ubiegłym roku to była kwota 7 mln 238 tys. zł i w tej chwili na podstawie 
naszych zadań dotychczasowych i analiz prosimy o zaliczkę 1 320 873 zł na te 
zadania.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Dziękuję bardzo. 
 
Następnie Przewodniczący z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 955. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Marlenę Jasnoch – Zastępcę Dyrektora ds. 
Usług Społecznych w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 955. (Opinia nr 46-1/224-
2/2017).  
 

PUNKT – 3 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie Gdańskiego 
Programu Promocji Zdrowia i Przeciwdziałania Chorobom Cywilizacyjnym na 
lata 2017 - 2020 – druk nr 949. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG-S.0006.397.2016). 
 

Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych przedstawiła projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
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Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam zapytać czy to jest tak, że my różne programy, które dotychczas 
funkcjonowały zbieramy jakby w jedno?  
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych 
Nie, te programy były w Programie Promocji Zdrowia i Przeciwdziałania Wybranym 
Chorobom Społecznym. Tak się nazywał program na lata 2014-2016 przyjęty w 2013 
roku. Natomiast biorąc pod uwagę, że obecny Narodowy Program Zdrowia opiewa 
do roku 2020 to również i ten nasz program opiewa do roku 2020. Na pewno to co 
się będzie musiało zadziać na rok 2018 to jest dodanie do programów promocji 
zdrowia. Czy to będzie program dotyczący przeciwdziałania uzależnieniem, czy to 
będzie program promocji zdrowia, tego dzisiaj państwu nie jestem w stanie 
powiedzieć. To jest kwestia profilaktyki dotyczącej korzystania z tytoniu i 
profilaktyki chorób odtytoniowych, ponieważ zgodnie z ustawą o zdrowiu 
publicznym i Narodowym Programie Zdrowia od 2018 roku samorządy również w tą 
profilaktykę są obowiązane wejść.    
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Tutaj na razie nie mamy do czynienia z kwotami?   
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych 
Kwoty też są tutaj oczywiście przypisane. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
To jest na wszystkie trzy lata? 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych 
Nie. Tu jest roczny. To są środki tegoroczne.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Ile to jest? 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych 
1 401 796 zł na te działania, o których tutaj powiedzieliśmy. Oczywiście to nie jest 
całkowita kwota na promocję, bo również w tych działaniach profilaktycznych w 
programie przeciwdziałania uzależnieniem tam również na działania profilaktyczne, 
zdrowotne też kwoty są.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Chciałam zapytać czy jest jakiś program, który nie jest kontynuowany a był 
poprzednio?   
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych 
Na pewno kwestia promowania profilaktyki szczepień. To jest rzecz, która jest 
nowa, którą myśmy się dotychczas nie zajmowali, natomiast uwzględniając również 
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i to, że coraz bardziej ruchy anty szczepionkowe też dają o sobie znać. Z danych 
opublikowanych przez województwo wiemy, że około 600 dzieci, to znaczy 
rodziców w przeliczeniu na dzieci, zostało ukaranych jakimiś karami finansowymi w 
ostatnim roku z tytułu nie szczepienia swoich dzieci zgodnie z kalendarzem 
szczepień, to jeśli mówimy o rozszerzaniu szczepień w tym i wejściu np. w 
szczepienia HPV, o których tu już i debatowaliśmy, i robiliśmy ankiety i 
dyskutowaliśmy, to chcielibyśmy przede wszystkim, żeby nasi rodzice korzystali z 
tego kalendarza szczepień, który jest objęty i zresztą nawet tworząc jakieś ramy 
jakbyśmy to widzieli rozmawialiśmy o tym, że to finansowanie byłoby możliwe 
wówczas o ile dziecko korzysta terminowo z całego kalendarza szczepień do tego 
okresu, w którym do tego szczepienia miałoby dojść. Więc to jest jedna rzecz, 
która jest nowa.  
 
Radna Dorota Dudek – członek Komisji 
Pytałam, czy są jakieś programy niekontynuowane? Które były, a ich nie ma? 
 
Pani Izabela Chorzelska – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego, 
Kierownik Referatu Usług Społecznych 
Nie. One są czasami przemodyfikowane, rozszerzone, wydłużone w czasie, 
natomiast nie ma takiego programu, który chcielibyśmy zakończyć i nie robić. W 
druga stronę myślałam, że to jest pytanie. Przepraszam.   
 
Następnie Przewodniczący z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 949. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Izabelę Chorzelską – Zastępcę Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, Kierownik Referatu Usług Społecznych, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 949. (Opinia nr 46-1/225-
3/2017).  
 
Zmiana w porządku posiedzenia: 
Przewodniczący Piotr Borawski, na prośbę wnioskodawcy, zaproponował, aby 
Komisja zaopiniowania projekt uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie nadania statutu Gdańskim Domom Dla Dzieci - jednostce budżetowej – 
druk nr 956. 
Projekt uchwały byłby omawiany w pkt 8. 
 
Głosowanie za wprowadzeniem do porządku posiedzenia projektu uchwały druk nr 
956: 
5 za jednogłośnie 
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PUNKT – 4 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańskie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Gdańsku – druk nr 950. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG-S.0006.398.2016). 
 

Pani Ewa Jarowicz – przedstawicielka Wydziału Polityki Gospodarczej 
przedstawiła projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam panią dopytać o tą Piotrkowską, bo co do Letnicy to mamy informację, że 
termin rozpoczęcia inwestycji II kwartał 2018. A Piotrkowska kiedy będzie 
realizowana? 
 
Pani Ewa Jarowicz – przedstawicielka Wydziału Polityki Gospodarczej 
Piotrkowska już jest realizowana generalnie. Już są umowy podpisane z Bankiem 
Gospodarstwa Krajowego i będą oddane jesienią. Mamy taki cykl, że na początku 
roku przekazujemy środki, a oni realizują inwestycję do końca roku po to, żeby 
jeszcze w roku 2017 odzyskać 45% z Funduszu Dopłat. Miasto odzyskuje.  
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Dziękuję. 
 
Następnie Przewodniczący z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 950. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Ewę Jarowicz – przedstawiciela Wydziału 
Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 950. 
(Opinia nr 46-1/226-4/2017).  
 

PUNKT – 5 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie wyrażenia woli 
objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki 
Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w 
Gdańsku – druk nr 951. 
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(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG-S.0006.399.2016). 
 

Pani Ewa Jarowicz – przedstawicielka Wydziału Polityki Gospodarczej 
przedstawiła projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie otworzył dyskusję. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Chciałam panią podpytać, bo nie pamiętam czy to była Motława czy GTBS, chodzi o 
teren między ulicą Browarną, Zamkową, a Osiek. Sprzedany jest?  
 
Pani Ewa Jarowicz – przedstawicielka Wydziału Polityki Gospodarczej 
To TBS Motława. Sprzedany jest.  
 
Następnie Przewodniczący z uwagi na brak dalszych głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 951. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Ewę Jarowicz – przedstawiciela Wydziału 
Polityki Gospodarczej, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 
głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 951. 
(Opinia nr 46-1/227-5/2017).  
  

PUNKT – 6 i 7 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 957. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG.0006.1.2017). 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 958. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. - BRMG.0006.2.2017). 
 

Pani Izabela Kuś – Zastępca Dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
przedstawiła projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektów uchwał, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w 
druku nr 957. 
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USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Izabelę Kuś – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Programów Rozwojowych, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 
5 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 957. 
(Opinia nr 46-1/228-6/2017).  
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 958. 
   
USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Izabelę Kuś – Zastępcę Dyrektora Wydziału 
Programów Rozwojowych, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, 
przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 958. (Opinia nr 46-1/229-7/2017).  
 

PUNKT – 8 
 
Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie nadania statutu Gdańskim Domom Dla Dzieci – jednostce budżetowej – 
druk nr 956.  
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
12 stycznia 2017 r. – BRMG-S.0006.404.2016). 
 

Pani Anna Sobota – Zastępca Dyrektora ds. Rodziny i Dziecka w Miejskim 
Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku przedstawiła projekt uchwały.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji podziękował za przedstawienie 
projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod 
głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały 
zawartego w druku nr 956. 
 

USTALENIA KOMISJI - OPINIA                   
 
Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Annę Sobotę – Zastępcę Dyrektora ds. Rodziny 
i Dziecka w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie w Gdańsku, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 956. (Opinia nr 46-1/230-
8/2017).  
 

PUNKT – 9 
 
Stan realizacji projektów Budżetu Obywatelskiego 2016 roku. 
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Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Chciałem podsumować realizowany Budżet Obywatelski przez Dyrekcję Rozbudowy 
Miasta Gdańska.  
Została przedstawiona prezentacja, która stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Budżet, którym dysponowała Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska na realizację 
ubiegłorocznego Budżetu Obywatelskiego wynosi 11 mln 530 tys. zł. Wykonanie na 
koniec roku było 8 mln 646 tys. zł. Rachunek niewygasów, czyli dla zadań, które w 
trakcie realizacji okazały się, że trzeba przesunąć je w czasie na ten rok, to jest 
niecały milion złotych, plus do odtworzenia dla zadań, które z jakiegoś względu nie 
zostały zrealizowane lub uruchomione, a chcemy jeszcze je zrealizować w tym 
roku, to jest prawie 2 mln. Wykonanie procentowe na koniec roku to było 83,4%. 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Ale pan skoczył, panie dyrektorze, od naszego ostatniego spotkania. 
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Dlaczego skoczyłem? 
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
W listopadzie się widzieliśmy, czy w październiku? Tam było mniej niż 10% chyba. 
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Chyba nie. Odnosząc się do tego kumulacja realizacji jednak Budżetu 
Obywatelskiego była na drugą połowę roku. W związku z tym rzeczywiście 
wykonanie fizyczne i fakturowanie odbywało się na koniec roku i stąd też 
rzeczywiście taki wynik finansowy wykonania. Mogę to potwierdzić, ale czy w 10% 
w listopadzie to nie pamiętam.  
Jeśli chodzi o ilości, liczby to też trochę chciałbym dopowiedzieć. Ilość zadań, 
która była realizowana przez DRMG to są 44 główne zadania, z czego jeszcze było 
podzadań takich 23 czyli razem sumarycznie 67 sztuk DRMG realizowała.  
To co najważniejsze: 34 zadania zostały zrealizowane z tego pakietu 44. W trakcie 
realizacji, to jest to co wspominałem wcześniej, jeszcze jeśli chodzi o finanse. 
Mamy jeszcze jedno zadanie główne jako niewygasające. W tym jednym zadaniu 
głównym jest 6 podzadań. To dotyczy tych projektów rowerowych, które bardzo 
skomplikowane są i one są jeszcze w trakcie realizacji oraz 4 zadania główne są 
przeterminowane. Wykonawcy nie zdążyli zrealizować do końca roku. Odtwarzamy 
te środki i będą naliczane kary dla wykonawców w tych przypadkach. Dla pięciu 
zadań oznaczonych tutaj jedną gwiazdeczką, zaraz dopowiem dokładnie które to 
są, mamy wykonane dokumentacje projektowe i tu będziemy odtwarzać środki na 
realizację jeszcze w tym roku. Wnioski do WPR-u już poszły z tą informacją. 
Jeśli chodzi o podzadania. Dla dużych tematów chodnikowych, bo było 9 podzadań, 
zostały zrealizowane w całości i zadanie trasy rowerowe, tam było bardzo dużo 
tych podzadań, bo 14 podzadań, na dzień dzisiejszy zostało zrealizowanych 6. W 
trakcie jeszcze realizacji to są te, które wspomniałem wcześniej te podzadania, 
które są jako niewygasające to jest 6 sztuk. Dla 3 zadań oznaczonych dwiema 
gwiazdkami to są zadania, które mają dokumentację projektową wykonaną i 
będziemy chcieli odtwarzać je jeszcze w tym roku, żeby je jeszcze zrealizować. 
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Dla dwóch podzadań, które oznaczone są na końcu trzema gwiazdkami te niestety 
nie udało się zrealizować, z takich względów jak: zbyt duży zakres wynikający z 
projektu, który został zrealizowany i wartości kosztorysowej. Za chwilę powiem 
dokładnie czego to dotyczy, ale podsumowując zadań z podzadaniami było 67 
sztuk. Zrealizowaliśmy 46. 11 jeszcze jest w trakcie realizacji, czyli są 
przechodzące. 8 to są takie, które mamy dokumentację i jeszcze chcemy 
zrealizować w tym roku i 2, które wspomniałem, których nie udało się zrealizować 
z takich ważniejszych względów.  
Z tych dwóch, które nie zostały zrealizowane to przeprowadzone postępowanie, 
które myśmy mieli kosztorys na 3 mln 800 tys. zł. To jest zadanie ogólnomiejskie. 
Wartość oferty najniższej była 5 mln 800 tys. zł. W związku z tym bardzo mocno 
przekraczały te wartości. To jest ten składany wniosek ogólnomiejski rowerowy, 
skomplikowany, także widać jak bardzo dużo problemów mieliśmy przy nawet 
weryfikacji tego wniosku i przy tworzeniu dokumentacji, jak duży zakres był 
niedoszacowania tego projektu. 
I drugi też zakres łączący się z tym to były nieuregulowane sprawy terenowo – 
prawne i również budżetowe. W związku z tym dwa projekty nie zostały 
zrealizowane.  
Wracając do przodu: te 5 zadań, które jeszcze mamy dokumentację projektową i 
chcemy je jeszcze w tym roku zrealizować to jest budowa chodnika na Wieżyckiej, 
toaleta miejska na Stogach, plac zabaw i zielony skwer Oliwy, na Pomorskiej 
stworzenie części rekreacyjno – sportowej z siłownią i Zielony Staw, to jest na 
Jasieniu. Dla tych głównych zadań mamy dokumentację i teraz dla trzech podzadań 
z pakietu też mamy dokumentację i chcemy jeszcze w tym roku zrealizować: to 
jest poprawa bezpieczeństwa i jakości drogi eksploatacyjnej na wale Kanału Raduni 
i rozbudowa skrzyżowania na Armii Krajowej z Łostowicką oraz przejazdy rowerowe 
na wprost skrzyżowania ulic Pomorska, Gospody, Chłopska. Bardzo szczegółowa 
informacja, ale ważne pokazanie jakie są istotne elementy dla wszystkich tych 
elementów – już wystąpiliśmy do WPR-u o zabezpieczenie środków dla naszego 
planu. W związku z tym będziemy chcieli jeszcze do końca II kwartału zrealizować 
te zadania. W związku z tym podsumowując…     
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Postępowań jeszcze nie ma w tej sprawie?   
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Jeszcze nie. Musimy mieć odtworzone środki i dopiero się znajdą w naszym 
budżecie i dopiero możemy mieć podpisywanie umów. One są w trakcie 
przygotowywania, ale jeszcze nie możemy postępowań uruchamiać ze względu na 
brak środków w budżecie. Dopiero po sesji lutowej one się pojawią u nas w planie. 
Także to jest podsumowanie Budżetu Obywatelskiego realizowanego przez Dyrekcję 
Rozbudowy Miasta Gdańska. Jeżeli są jakieś pytania to proszę.      
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
W ubiegłym roku, jeśli dobrze pamiętam, państwo mieliście 44 zadania w sumie.  
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Tak.   
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
W tym roku jest 67. W związku z tym pytanie czy państwo podołają organizacyjnie? 
Czy to wymaga jakiś przekształceń w ramach instytucji? Jak to generalnie wygląda?    
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Oczywiście wielokrotnie mówiliśmy, że dla nas okres realizacyjny jednoroczny jest 
zbyt krótki i będziemy to podkreślać, ale już w tym roku postaraliśmy się o tyle, że 
na dokumentację projektową dostaliśmy w budżecie jednostki środki już w 
miesiącu listopadzie. W związku z tym od miesiąca listopada myśmy zlecali 
dokumentację projektową na te zadania, które zostały wylosowane i przekazane do 
realizacji jednostce i o ten krok jesteśmy już do przodu. Proces wykonania samej 
dokumentacji projektowej, gdzie trzeba uzgodnienia z wszystkimi gestorami, z 
konserwatorem czasami to jest pół roku. W związku z tym będziemy na pewno w 
tym okresie już przyspieszali niż porównując dotychczasowy, poprzedni rok. Także 
tu mamy parę miesięcy do przodu, ale czy to uda nam się? Jak widać w 
skomplikowanych projektach może to być ryzykowne. Zresztą przypominam sobie 
jak pani Skarbnik mówiła na ostatnim spotkaniu przy moim uczestnictwie, że 
jednak tak jak teraz będziemy robili, przechodzące te wnioski będą w trakcie roku. 
Mam nadzieję, te tak to się będzie działo.   
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Jutro na kolegium u pana Prezydenta ma to stanąć i jeżeli dobrze pamiętam to w 
lutym na Komisji u nas będzie, że zmieniamy, ale już od kolejnej edycji, żeby były 
dwuletnie te projekty, jeżeli będzie ocena, że jest dłużej niż 12 miesięcy to 
będziemy mogli przyjąć do głosowania, i też będzie można realizować te kilka 
miesięcy dłużej. Myślę, że to jakoś pomoże w lepszej realizacji.   
 
Radna Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji 
Żeby pan Dyrektor się nie poczuł zdemotywowany.  
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Pani radna przez rozdrobnienie tej ilości projektów zwiększa nam ilość i okazuje 
się, że poświęcenie naszej pracy, że to jest tożsame dla dużego czy małego. W 
związku z tym organizujemy wewnętrznie jak najbardziej tę pracę i wyciągamy 
wnioski, analizujemy każdy rok wstecz. W związku z tym też poprawiamy sami jako 
organizację dopracowujemy, żeby lepiej nam to wychodziło, ale tu też 
potrzebujemy wsparcia też wydziałów, innych jednostek w mieście, nie tylko sami 
jako DRMG.  
 
Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Napomknę jeszcze, że będziemy przyjmować plan pracy na kolejny rok i chciałem 
powiedzieć, że w temacie Budżetu Obywatelskiego 2017 też będziemy się w 
przyszłym roku na pewno spotykać i patrzeć jak te procenty wyglądają w kolejnym 
roku.   
 
Pan Wiesław Galikowski – p.o. Zastępcy Dyrektora ds. Planowania i Budżetu w 
Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska  
Jestem do państwa dyspozycji.  
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Radny Piotr Borawski – Przewodniczący Komisji 
Czy są jakieś pytania do prezentacji? Nie widzę. Dziękuję serdecznie.  
 

PUNKT – 10 
 
Przyjęcie Sprawozdania z pracy Komisji za 2016 rok. 
 

Komisja Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska została powołana 
Uchwałą Nr II/3/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r., 
gdzie w § 2 został określony zakres działania Komisji: 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały budżetowej Rady Miasta 
Gdańska. 

2. Rozpatrywanie informacji z wykonania budżetu. 

3. Opiniowanie projektów zmian uchwały budżetowej, 
prowizorium oraz uchwały o procedurze uchwalania budżetu.  

4. Opiniowanie wniosków dotyczących zaciągania kredytów. 

5. Opiniowanie projektów finansowania inwestycji własnych 
miasta. 

6. Opiniowanie uchwał w sprawie wniosków dotyczących 
zaciągania kredytów. 

7. Kontrola realizacji zapisów dokumentu „Strategia Gdańsk 
2030 Plus”. 

8. Inicjowanie, opiniowanie i kontrola realizacji działań 
związanych z Budżetem Obywatelskim. 
 

Ukonstytuowała się 04 grudnia 2014 r., gdzie Uchwałą nr II/4/14 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r. powołano skład osobowy 
Komisji Strategii i Budżetu Rady Miasta Gdańska: 

1. Piotr Borawski 

2. Dorota Dudek 

3. Aleksandra Dulkiewicz 

4. Piotr Grzelak 

5. Jerzy Milewski 

Funkcję przewodniczącego Komisji powierzono radnemu Piotrowi 
Borawskiemu, a funkcję wiceprzewodniczącej Komisji powierzono 
radnej Aleksandrze Dulkiewicz.  

Zarządzeniem Nr 1748/14 Prezydenta Miasta Gdańska z dnia 29 
grudnia 2014 r. powołuje się z dniem 01 stycznia 2015 roku Pana 
Piotra Grzelaka na stanowisko Zastępcy Prezydenta Miasta 
Gdańska.   
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Uchwałą Nr V/21/15 Rady Miasta Gdańska z dnia 29 stycznia 2015 
roku zmieniającą uchwałę w sprawie powołania składów osobowych 
Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady Miasta Gdańska do składu 
osobowego Komisji Strategii i Budżetu zostały powołane Magdalena 
Olek i Teresa Wasilewska. Zostało stwierdzone wygaśnięcie 
członkostwa Piotra Grzelaka w Komisji Strategii i Budżetu.  

Uchwałą Nr XXVIII/705/16 Rady Miasta Gdańska z dnia 25 sierpnia 
2016 roku w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Strategii i 
Budżetu Rady Miasta Gdańska ze składu osobowego Komisji Strategii 
i Budżetu został odwołany radny Jerzy Milewski. 

W związku z powyższymi zmianami skład osobowy Komisji w 2016 
roku wyglądał następująco: 

Radny Piotr Borawski 

Radna Aleksandra Dulkiewicz 

Radna Dorota Dudek 

Radny Jerzy Milewski – członek Komisji do 25.08.2016 r. 

Radna Magdalena Olek 

Radna Teresa Wasilewska 
 

KOMISJA W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM: 

- odbyła 19 posiedzeń w tym: 
- 2 posiedzenia nadzwyczajne, 
- 1 posiedzenie wyjazdowe – wizyta studyjna w Łodzi – wymiana 
doświadczeń w zakresie realizacji Budżetu Obywatelskiego,  
- 1 posiedzenie wspólne z Komisją Edukacji Rady Miasta Gdańska 
dotyczące utworzenia jednostki budżetowej „Gdańskiego Centrum 
Usług Wspólnych”.  
 

GŁÓWNE TEMATY POSIEDZEŃ: 
 
- opiniowanie uchwał Rady Miasta Gdańska w tym m. in.:  

• zmian w projekcie uchwały dotyczącej budżetu Miasta Gdańska na 2016 
r., 

• zmian w projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska 

oraz  
- rozpatrywanie sprawozdań z wykonania budżetu miasta Gdańska za I i III 
kwartał oraz półrocze 2016 r., 
- opiniowanie projektu budżetu miasta Gdańska na rok 2017,  
- kontrola działań związanych z Budżetem Obywatelskim, 
- wyniki finansowe za 2015 r. spółek z udziałem miasta Gdańska, 
- projekty innowacyjne Gdańskiej Fundacji Przedsiębiorczości – Starter.  

Posiedzenia Komisji odbywały się w zazwyczaj w poniedziałki, o 
godzinie 16.00 w sali nr 007 Nowego Ratusza, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
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• Komisja wydała 103 opinie – wszystkie do projektów uchwał 
Rady Miasta Gdańska. 

• Komisja podjęła 3 wnioski dotyczące:  

-  rozważenia możliwości wygospodarowania środków finansowych z budżetu 
Miasta Gdańska na dokończenie realizacji projektu z Budżetu Obywatelskiego 
2015 z V Okręgu Konsultacyjnego: Modernizacja istniejącego ciągu pieszego – 
bulwar, na ciąg pieszo – rowerowy z wydzieleniem ścieżki rowerowej. 
Lokalizacja: Bulwar pieszy na odcinku od ulicy Chłopskiej (wylot z tunelu pod 
ul. Chłopską) w kierunku ul. Dąbrowszczaków z połączeniem do Parku 
Reagana, 
- rozważenia możliwości realizacji poruszonych w załączonym piśmie 
zagadnień dotyczących poprawy komunikacji na osiedlu „Zapiecek”.    

- w tym wniosek do projektu budżetu miasta Gdańska na rok 2017 
składający się z 30 pozycji: 

• Modernizacja mostu na ulicy Rzeczypospolitej i Al. Jana Pawła II na 
Zaspie; 

• Zagospodarowanie zbiornika retencyjnego przy ulicy Myśliwskiej 
wzorem zbiornika retencyjnego na ulicy Łabędziej (brak ławek, 
siłowni); 

• Modernizacja kolektora deszczowego w ulicy Chopina (miedzy Wojska 
Polskiego a Chrzanowskiego); 

• Wyniesienie (podniesienie) przejść dla pieszych w ulicy Myśliwskiej – od 
ulicy Bulońskiej do okolic Stawu Wróbla; 

• Wykonanie oświetlenia ulicy Myśliwskiej na odcinku od ulicy Bulońskiej 
do ulicy Piekarniczej; 

• Rozpoczęcie prac nad rewitalizacją Parku na Zboczu w zakresie 
dokumentacji przygotowanej przez DRMG.  

• Oświetlenie boiska przy ulicy Królewskie Wzgórze;  
• Remont nawierzchni ulicy Wojskiego – fragment od ulicy Łostowickiej 

do ulicy Soplicy; 
• Drobne inwestycje w  parku przy ulicy Bema – bulodrom, nowe ścieżki, 

kosze na śmieci, uporządkowanie zieleni; 
• Remont ulicy Tarasy; 
• Dokończenie remontu ulicy Wyczółkowskiego; 
• Remont ulicy Nad Jarem; 
• Rewitalizacja ulicy Malczewskiego; 
• Remont Traktu Konnego; 
• Rewaloryzacja Alei Lipowej (zabytkowej Wielkiej Alei); 
• Remont ul. Chodowieckiego; 
• Remont ul. Orzeszkowej wraz z poszerzeniem chodnika przy zatoce 

autobusowej; 
• Remont ul. Śniadeckich; 
• Remont ul. Dębinki; 
• Remont ul. Hoene-Wrońskiego; 
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• Remont chodnika prowadzącego od przejścia dla pieszych przez Al. 
Zwycięstwa (na wysokości przystanku tramwajowego 
„Chodowieckiego”) do przystanku SKM „Stocznia”; 

• Remont schodów terenowych łączących ul. Wronią z Wronią Górką; 
• Kompleksową rewaloryzacja lasu komunalnego Wronia Górka, służącą 

przywróceniu terenowi funkcji rekreacyjnej; 
• Budowa parkingu między ulicami Traugutta i Smoluchowskiego (przed 

wjazdem na teren MOSiR), wraz z oświetleniem; 
• Montaż oświetlenia przejścia między ulicami Dziekuć-Maleja i 

Wrocławską; 
• Montaż oświetlenia przejścia między ulicami Płowce i Powstańców 

Warszawskich (w kierunku przejścia dla pieszych przez Powstańców 
Warszawskich); 

• Utwardzenie ścieżki prowadzącej od schodów terenowych w pobliżu ul. 
Focha do wejścia nr 22 na teren osiedla akademickiego Gdańskiego 
Uniwersytetu Medycznego; 

• Zapewnienie większej częstotliwości obsługi transportem publicznym 
Uniwersyteckiego Centrum Klinicznego. 

• Dokumentacja i niezbędne ekspertyzy związane z przebudową Długiego 
Pobrzeża wraz z małą architekturą; 

• Zwiększenie kwoty o 1 mln na program chodnikowy. 
 

Frekwencja Komisji w okresie sprawozdawczym wyniosł a 85,98% : 

Lp. Imię i Nazwisko Obecny/a na 
posiedzeniach 

Średnia % 
frekwencja 

1. Piotr Borawski 17 89,47 

2. Aleksandra Dulkiewicz 19 100 

3. Dorota Dudek 19 100 

4. Jerzy Milewski – członek 
Komisji do 25.08.2016 r. 

0/12 0 

5. Magdalena Olek 19 100 

6. Teresa Wasilewska 18 94,73 

 

Komisja Strategii i Budżetu kontrolowała wykonanie budżetu Miasta 
Gdańska w 2016 roku i współuczestniczyła przy opracowywaniu 
projektu budżetu na 2017 rok. Komisja analizowała informacje z 
realizacji zadań inwestycyjnych, ujętych w budżecie do wykonania w 
2016 r. 

Komisja, w wyniku przeprowadzonego głosowania, sprawozdanie 
przyjęła jednogłośnie - 5 głosami za. 
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PUNKT – 11 
 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2017 rok. 

1. Zakres działania Komisji Strategii i Budżetu RMG określiła Rada Miasta 
Gdańska uchwałą Nr II/3/14 z dnia 4 grudnia 2014 roku w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej oraz stałych komisji Rady Miasta Gdańska i 
ustalenia zakresów ich działania. 
 

2. Posiedzenia Komisji będą się zazwyczaj odbywały w IV poniedziałek 
miesiąca (w tygodniu sesji Rady Miasta Gdańska), o godz. 16:00 w sali nr 
007 Nowego Ratusza przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

3. Przewodniczący Komisji, w razie konieczności, może zwołać w innym 
terminie (niż podany poniżej) dodatkowe posiedzenie lub odwołać któreś z 
zaplanowanych. Na wniosek Przewodniczącego Rady, radnych – członków 
Komisji Strategii i Budżetu RMG bądź Prezydenta Miasta Gdańska może 
zwołać dodatkowe posiedzenie.  
 

4. Punktami stałymi posiedzeń Komisji będą: 
• Opiniowanie projektów uchwał Rady Miasta Gdańska skierowanych do 

Komisji, 
• Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

 

 
DATA POSIEDZENIA 

 
GODZINA 
 

 
SALA 

 
TEMATY 

 
 

9 stycznia 
 

 
 

16:00 

 
 

003 

1. Stan realizacji projektów Budżetu 
Obywatelskiego 2016 r. 

2. Przyjęcie sprawozdania z pracy Komisji za 2016 
rok. 

3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2017. 
 

13 luty 
posiedzenie wyjazdowe 

 
16:00 

 
 

1. ERGO ARENA – plany Spółki na rok 2017; 
współpraca z drużynami z miasta Gdańska 

 
20 luty 

 

 
16:00 

 
003 

1. Stan realizacji planów strategicznych i 
programów operacyjnych Gdańska (WPG) 

2. Budżet Obywatelski 2018 r. 
 

marzec 
posiedzenie wyjazdowe 

  1. Wizyta studyjna w Łodzi – organizacja i sposób 
przeprowadzania konsultacji w sprawie 
Budżetu Obywatelskiego. 

27 marca 16:00 007  
 

10 kwietnia 
 

16:00 
 
003 

1. Rozpatrzenie Sprawozdania Prezydenta Miasta 
Gdańska z wykonania budżetu Miasta Gdańska 
w 2016 roku. 

24 kwietnia  16:00 007  
 

maj 
posiedzenie wyjazdowe 

 
16:00 

 
 

1. Gdańskie Melioracje – wspólne posiedzenie z 
Komisjami Rady Miasta Gdańska: Polityki 
Gospodarczej i Morskiej oraz Zagospodarowania 
Przestrzennego 

 
22 maja 

 
16:00 

 
007 

1. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta 
Gdańska za I kwartał 2017 r. 
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czerwiec 

 

 
16:00 

 
003 

1. Wspólne posiedzenie z Komisją Edukacji RMG 
odnośnie Gdańskiego Centrum Usług 
Wspólnych. 

 
26 czerwca 

 
16:00 

 
007 

1. Stan realizacji Budżetu Obywatelskiego 2017 
roku.   

 
3 lipca  

 
16:00 

 
007 

1. Wyniki finansowe za rok 2016 spółek z udziałem 
Miasta Gdańska  

 
28 sierpnia 

 
16:00 

 
003 

 

 
 

4 września 

 
 

16:00 

 
 

007 

1. Wnioski Komisji Strategii i Budżetu RMG do 
projektu budżetu Miasta Gdańska na rok 2018. 

2. Omówienie założeń do budżetu Miasta Gdańska 
na rok 2018. Prognoza długu. 

 
25 września 

 
16:00 

 
007 

1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu 
Miasta Gdańska za I półrocze 2017 r. 

 
16 października 

 
16:00 

 
003 

1. Omówienie odpowiedzi na wnioski Komisji do 
budżetu Miasta Gdańska na 2018 r.  

 
 

23 października 
 

 
 

16:00 

 
 

007 

1. Omówienie wyników głosowania na projekty 
Budżetu Obywatelskiego 2018 roku. 

2. Stan realizacji projektów Budżetu 
Obywatelskiego 2017 r. 

 
27 listopada 

 
16:00 

 
007 

1. Stan realizacji planów strategicznych i 
programów operacyjnych Gdańska (WPG). 

 
 

4 grudnia 

 
 

16:00 

 
 
208 

1. Opiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Gdańska. 

2. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Gdańska 
na rok 2018. 

 
11 grudnia 

 
16:00 

 
003 

 

Komisja ustaliła, że odbędzie się wyjazdowe, wspólne posiedzenie z Komisją Polityki 
Gospodarczej i Morskiej (termin zostanie uzgodniony w późniejszym okresie) 
dotyczące Portu Lotniczego im. Lecha Wałęsy – wykonanych inwestycji. 

Powyższy plan pracy Komisja przyjęła w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie – 5 głosami za. 

PUNKT – 12 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Wobec braku spraw związanych z tym punktem Przewodniczący zamknął 
posiedzenie Komisji. 
 

Koniec -  godz.17:00 
Przewodniczący 

Komisji Strategii i Budżetu RMG 
 
 

Piotr Borawski 
 

Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska 
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